
 1 

Zápis z valné hromady TJ SOKOL Roztoky u Prahy 
konané dne 15. března 2010 v 18.00 hod v přísálí tělocvičny 
 
Valnou hromadu zahájil a vedl její jednání starosta jednoty br. Ing. Jaromír Prokeš. 
 
Počet zletilých členů jednoty ke dni konání valné hromady je 261. Výborem jednoty byl 
stanoven klíč 1 : 10. Valné hromadě je v okamžiku zahájení přítomno celkem 27 členů, 
z celkového počtu 27, tj. 100 %. Valná hromada je usnášeníschopná. Zástupce župy se 
nedostavil,  starostka města ing. arch. O. Vavřínová se omluvila. 
 
Valná hromada schválila program jednání dle návrhu takto: 
 

1. Volba pracovního předsednictva a komisí 
2. Zprávy starosty, hospodářky a revizní komise vč. čerpání rozpočtu  2009 a  

schválení rozpočtu 2010 
3. Zprávy oddílů 
4. Volba starosty a členů výboru 
5. Rozprava 
6. Usnesení VH 

 
Valná hromada zvolila předsednictvo ve složení: br. Prokeš, ses. Kolářová, ses. Vanková 
Valná hromada zvolila komisi mandátovou : ses. M. Sasková, br. M. Hrubec 
Valná hromada zvolila návrhovou komisi ve složení: br.M. Poschl, br.J. Žáček 
Valná hromada zvolila komisi volební: br. J. Medek – předseda, ses. Š. Sedláková 
 
Zapisovatelkou byla: ses. Kolářová 
 
Poté byly předneseny zprávy: 
 

- Zpráva starosty o činnosti v roce 2009.  Výhled oprav v roce 2010 a seznámení 
s jednotlivými žádostmi o dotace – Rekonstrukce atletických sektorů ( žádost podána 
31.10.2009 na MŠMT ) – výbor TJ zatím nevyrozuměn, další žádost na Středočeský 
kraj ( kontejnerová sestava ) – výbor TJ zatím rovněž nevyrozuměn. 

- Zpráva o hospodaření v roce 2009 a rozpočet na rok 2010 (vyrovnaný 981 tis. Kč) 
Je součástí tohoto zápisu viz příloha č. 1 

- Zpráva revizní komise (je součástí zápisu viz příloha č. 2) 
Následně proběhly volby do nového výboru TJ Sokol – viz Usnesení z VH 
Následovala rozprava ( zprávy oddílů ) : 

- Zpráva o činnosti oddílu všestrannosti ( ses.M. Sasková ) 
- Zpráva o činnosti oddílů volejbalu ( ses. A. Třešňáková ) 
- Zpráva o činnosti oddílu nohejbalu ( br. M. Koráb ) 
- Zpráva o činnosti oddílu stolního tenisu ( br. J. Žáček ) 
-  
- Za oddíl kulturistiky a turistiky se žádný zástupce nedostavil, zpráva z činnosti 

těchto oddílů nebyla doručena. Výbor žádá o dodatečné podání zprávy, neboť 
v minulém období byly do těchto oddílů investovány nemalé prostředky na 
opravu a údržbu. Rovněž oddíl atletiky zde neměl zastoupení a nebyla dodána 
zpráva o činnosti a výhled na další nastávající sezonu.  
Už jen skutečnost, že tento oddíl právě v měsíci březnu oslavuje 50 let od svého 
založení ( zmíněno ve zprávě starosty TJ ), je neúčast jeho zástupců zarážející. 
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     Usnesení z valné hromady 
 
     Valná hromada 

1.  Schvaluje : 
 

- Zprávu výboru o činnosti a o hospodaření jednoty za uplynulý rok 
- Plán činnosti a rozpočet na rok 2010 
- Zaúčtování ztráty 511 tis. Kč oproti vlastnímu jmění 
- Zprávu kontrolní komise 

 
 2.     Bere na vědomí: 
- zprávy jednotlivých oddílů 

 
 
      3. Ukládá výboru jednoty: 
          Nadále  získávat dotace, sponzorské dary a granty na rekonstrukci a modernizaci 
          areálu TJ Sokol Roztoky 
 

4.Valná hromada zvolila: 
 
 - starostu TJ jednoty Sokol - statutárního zástupce br. Ing.  Jaromíra Prokeše 

       - další členy výboru jednoty  ses. a br. M. Sasková, M. Bláhová, M. Koráb, M. Hrubec, 
          Mgr. Žáček, R. Kolářová, N. Vanková ( 8-mi členný výbor ) 

       - členy revizní  komise: ses.  A. Třešňáková, Š. Čížková,  J. Hermanová 
        
     5. Jmenovaní vyslanci: br. Ing. J. Prokeš, ses. N. Vanková,  A.Třešňáková, 
          a delegáti: ? br.Ing. J. Tomiška, M. Hrubec, Mgr. Žáček na výbor Župy Jungmannovy      
17. 4. 2010. (Tyršův dům, Újezd 450/40 Praha 1) 
 
Jednomyslně odsouhlaseno. 
 
 
 

 
 
 
V Roztokách  dne 15. 3. 2010 
 
 
Zapisovatelka:                                                                           Starosta: 
 
 
Návrhová komise: 


